

Director General

Date: 27 SEP 2022

المدير العام

التاريخ: ٢٧ أيلول ٢٠٢٢

تعميم رقم ٢/٣١

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت  
(حول إلغاء الإجراءات المتعلقة بجائحة كورونا للركاب القادمين إلى لبنان)

استناداً إلى القرار رقم ١/٩٠٤ الصادر عن معالي وزير الصحة العامة بتاريخ ٢٧ أيلول ٢٠٢٢،

تلغى جميع القيود والإجراءات المتعلقة بجائحة كورونا والتي كانت مفروضة على الركاب الراغبين بالقدوم إلى لبنان.

تلغى جميع التعاميم السابقة ذات الصلة، ويُطلب من جميع الشركات التقيد بمضمون هذا التعميم، والبدء بتطبيقه على الركاب الذين يصلون إلى مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت ابتداءً من ٢٨ أيلول ٢٠٢٢.

مدير عام الطيران المدني بالتكليف  
المهندس فادي الحسن



27 SEP 2022

Circular No. 31/2

**To all Airlines operating at Beirut Rafic Hariri International Airport  
(Cancelling Covid-19 measures on all passengers arriving to Lebanon)**

With reference to Resolution No. 904/1 issued by the Minister of Public Health on September 27, 2022

**All restrictions and measures pertaining Covid-19 on all passengers wishing to come to Lebanon will be cancelled.**

All relevant previous circulars are considered cancelled, all airlines shall comply with this circular, and to implement it on all passengers arriving to BRHIA starting September 28, 2022.

A/ Director General of Civil Aviation

Eng. Fadi El Hassan

